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Põlva Kooli hoolekogu koosoleku protokoll nr 2 23/24 

Aeg:  13.12.2023 

Koht:  Põlva Kooli õpetajate tuba, Kesk tn 25  

Algus kell 17:00, lõpp 18:35  

Koosolekut juhatas: Jaan Konks 

Protokollis: Lauri Linnus 

Osavõtjad:  Aive Kolsar 

Kuldar Leis 

Kaupo Kaskla 

Jaan Konks 

Lauri Linnus 

Birgit Purga – üle veebi 

Annika Muuga 

Piia Liblik 

Iuliia Liubchenko 

Liisa Linnus (ÕE esindaja) 

Külalisena:  Igmar Matto, Martti Rõigas 

 

Päevakord:  

1. Koolireformi seis – valla esindaja 

2. Lina tn koolihoone seisu tutvustus – valla esindaja 

3. Koolimaja tee õppehoone õpiolukord 1C klassis - direktor 

4. Bussitranspordi küsimus seoses uue päevakavaga 

5. Kesk 25 väliala arendamine – Jaan Konks 

6. Jooksvad küsimused 

 

1. Koolireformi seis – Martti Rõigas 

Käivad arvutused. Kaalutakse Tilsis ja Ahjas 3. kooliastme sulgemist. Lõplikku varianti veel pole 

valitud. Maksimumina (üks kool) oleks võimalik kokku hoida ca 800 000 eurot aastas, sh ka 

riiklikud toetused. Ilma toetusteta on see ca poole väiksem. Märtsiks peab otsuse vastu võtma, 

et uuest õppeaastast hakkaks kehtima muudatused. Hariduskomisjon koguneb 14.12.23.  

2. Lina tn koolihoone seis – Martti Rõigas 

Eskiisid saadetakse hoolekogule. Projekt peaks saama valmis aprilli lõpuks, peale seda saab 

minna hankesse. 01.09.24 kindlasti koolimaja valmis ei saa. Kust tuleb rahastus? Praegu on 

arvestatud 2 miljonit, pannakse kokku toetuse taotlust kuni 1,6 miljoni ulatuses – toetuse otsus 

märtsi lõpuks. AK, aga kui toetust ei saa? MR, maksumus kokku ca 2,5 miljonit ilma sisustuseta. 

Vajadusel on võimalik laenu võtta, võimekust selleks on, aga see pole vallavanema otsustada. 

AM – kas tööõpetuse klass tuleb? Kus hakkavad 4 klassi õpilased tööõpetuses käima, Kesk 

tänaval? IM, lapsed liikuma ei pea. KL – kui toetust ei saada, kas siis volikogus võib tekkida 

takistus? MR – volikogus on selles osas üksmeel, aga ärme rutta ette, ootame ära toetuse 

otsuse.  

3. Koolimaja tee 1C klassi õpiolukord 
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Lapsevanemad ootavad stabiilsust ja õpetaja asendamist. Uus konkurss on välja kuulutatud, 
peaks alustama uuest aastast. Probleem on alguse saanud juba õppeaasta algusest. Direktor 
andis ülevaate teemast. Kuna teema on tundlik, siis täpsemat arutelu ei protokollita.  

4. Bussitranspordi küsimus peale koolipäeva alguse nihutamist 
Hoolekogule on eelnevalt laekunud 7 taotlust, nüüd on lisandunud veel üks. Hoolekogu esimees 
on kõigile vastanud. Edasi saab teemaga tegeleda peale rahuloluküsitluse tulemuste selgumist. 

5. Kesk 25 väliala arendamine 
Jaan Konks andis ülevaate protsessi seisust. Töögrupp käis tutvumas Pelgulinna gümnaasiumi ja 
Tartu Kesklinna Kooli välialadega. Elektroonilisel platvormil hakatakse ideid korjama õpilaste 
hulgas – ÕE esindajad korraldavad. 

6. Jooksvad küsimused 
6.1. 13.12 oli 9. klassi õpilasega vahejuhtum paugutite kasutamisel. Kohale tuli kaks politsei 

patrulli ja kiirabi. Õpilane viidi politsei poolt ära. 
6.2. WC-des e-sigarettide kasutamine on suur probleem. Teema jõudis ka meediasse. Kohal pidi 

käima ka päästeamet ja kontrollima ATS süsteemi. 
6.3. Telefonide kasutamine koolipäeva sees on suur probleem, selles osas on vajalik ette võtta 

konkreetsemaid samme nii kooli kui ka vanemate poolt (vanemate roll on siin isegi 
kaalukam). 

6.4. Teatud õpilastel on karistamatuse tunne. Kesk 25 koolimajja paigaldatakse täiendavad 
valvekaamerad. 

 
 

7. Järgmine hoolekogu koosolek on planeeritud 17.01.2023 kell 17:00. 


